
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 6 / 2024 03. 06. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA, Vejrosta Dan, Kürfurstová
Božena, Kochová Veronika, Ing., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan, Smyčka
Zdeněk, Přerovská Jarmila

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. parkování u NP Bělidla
2. zeleň v Pavlovičkách
3. oprava Lindnerovy ulice
4. STO v Edisonově ulici
5. křižovatka ulic Čadovy a Chválkovické
6. Cyklostezky v Pavlovičkách
7. Sklad firmy JIP v ulici Na Zákopě

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Cyklostezka - Vyřešené
STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 12/2023 ze dne 11. 12. 2023: Výjezd v Čadově ulici - V realizaci
Zápis č. 12/2023 ze dne 11. 12. 2023: Chodník v Železniční ulici - Vyřešené
Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Trávníky v Luční ulici - V realizaci
Zápis č. 2/2024 ze dne 05. 02. 2024: Úprava zeleně - V realizaci
Zápis č. 4/2024 ze dne 08. 04. 2024: Odstavené vozidlo ve Sladovní ulici - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Na podnět občanů, kteří bydlí v Pavlovické ulici naproti NP Bělidla, KMČ oslovila radní Mgr. Ticháka a Ing.
arch. Pejpka ohledně možnosti vyjednat parkování na parkovišti u NP Bělidla. Občané sami neuspěli. Ing.
Pejpek informoval, že v Olomouci není precedens podobné dohody s nějakým nákupním centrem a že by do
budoucna mohlo být řešením vybudování parkoviště v ulici Roháče z Dubé. Členové KMČ požadují, aby se
radní Mgr. Tichák a Ing. Pejpek pokusili oslovit vedení AŽD, které vlastní prostory za nákupním centrem, a aby
podali informaci, jaká je situace ohledně zamýšleného parkoviště v ulici Roháče z Dubé.
2. V zeleném pásu v ulici Čadově již je vysazen další záhon růží. Bohužel někdo zlomil vrchol jednoho z
nedávno vysazených buků. Ing. Labounková z odboru městské zeleně se spolu s p. Suchánkem ze
zahradnictví, které stromy vysadilo, pokusí strom vyvázat, aby tento neblahý zásah přežil.
3. Ing. Nadymáčková z odboru strategie a řízení potvrdila, že inženýrské sítě v Lindnerově ulici (od křižovatky s



Gorkého ulicí po hřiště) jsou hodně staré: voda je z 30. let a kanalizace z 80. let 20. století, čili na hranici
životnosti. Zařadí proto opravu do plánu rekonstrukcí na rok 2025 ke zpracování projektové dokumentace. Ing.
Nadymáčková byla upozorněna, že se plánuje vybudování chodníku v Gorkého ulici a oprava křižovatky s
Lindnerovou ulicí, že je tedy potřeba, aby opravy probíhaly koordinovaně.
4. Na STO v Edisonově ulici bude přistaven velký kontejner na kovy. Ing. Jasinský z odboru městské zeleně a
odpadového hospodářství však upozornil, že jestli do něj občané budou opět vkládat pytle s TKO, bude
kontejner bez náhrady odstraněn. Členové KMČ ještě připomněli kontejner na olej, který také již delší dobu na
toto místo poptávají.
5. Na KMČ se obrátilo vedení ZŠ v Gorkého ulici ohledně problémů s dopravní situací v Čadově ulici. V
souvislosti s opravou chodníku se ulice u vyústění na ulici Chválkovickou zúžila, auta parkují po obou stranách
ulice a řidiči mají problém se navzájem vyhnout. Zejména v ranních hodinách, když vozí děti do školy. Členové
KMČ proto požadují dopravní značení u křižovatky, které by zamezilo nevhodnému parkování. 
6. V souvislosti s budováním cyklostezek v Pavlovičkách obdržela KMČ zprávu od městského cyklokoordinátora
Ing. Loserta: Jedná se o investiční akci s názvem Cyklostezka Gorkého - U Podjezdu I. etapa. Akce by měla být
rozdělena na 2 části. Jako první část by se měl dělat úsek na ulici Chválkovické, který sestává z napojení na
cyklostezku v ulici Čadově a bude pokračovat přechodem a přejezdem pro cyklisty na opačnou stranu, kde se
bude upravovat v rámci této akce autobusová zastávka, a cyklostezka vyústí na ulici Veverkovu před prodejnou
kol Kaňkovský. Předpokládá se uvolnění finančních prostředků ve výši 9,5 mil Kč. Realizace této části se musí
zkoordinovat s opravou povrchu silnice I. tř. na ulici Chválkovické, kterou hodlá zahájit ŘSD letos na podzim.
Druhá část cyklostezky vedená humny od napojení na již vybudovanou cyklostezku v ulici Chválkovické, u
křižovatky s ulici Luční až po ZŠ Gorkého, by se měla dokončit v roce 2025 jako rozestavěná akce.
7. Ve věci nočního hluku ze skladových prostor v ulici Na Zákopě se zatím nic nezměnilo. Přihlásilo se 25 lidí,
které noční hluk při nakládání kamionů obtěžuje. Firma JIP zatím nerealizovala žádná protihluková opatření.
Tamní obyvatelka paní Vyroubalová nyní komunikuje s pracovníky magistrátu i KHS. Členové KMČ snahu
obyvatel domoci se nápravy podporují. Obrátí se na radní Mgr. Ticháka a Ing. Pejpka s žádostí o jednání v této
věci.

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Dopravní značení v Čadově ulici

Členové KMČ požadují, aby bylo v ulici Čadově umístěno u křižovatky s Chválkovickou ulicí dopravní značení,
které zamezí parkování v tomto prostoru.

2 Povolení nočních směn ve firmě JIP

Členové KMČ se obracejí na radní Mgr. Ticháka a Ing. arch. Pejpka s žádostí o jednání ohledně skladového
areálu firmy JIP v ulici Na Zákopě. Občané si dlouhodobě stěžují na obtěžující noční hluk. Jednali s KHS, zatím
se jim nepodařilo domoci se řešení. Členové KMČ žádají, aby město vstoupilo do jednání s KHS a majitelem
areálu, aby se podařilo situaci pro obyvatele uspokojivě vyřešit.

3 Parkování u NP Bělidla

Členové KMČ požadují, aby se radní Mgr. Tichák a Ing. Pejpek pokusili oslovit vedení AŽD, které vlastní
prostory za nákupním centrem Bělidla, jestli by nebylo možné, aby obyvatelé Pavlovické ulice mohli parkovat
tam, a aby podali informaci, jaká je situace ohledně zamýšleného parkoviště v ulici Roháče z Dubé.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2024

Datum schválení zápisu: 09. 06. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.



Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


